
Saksprotokoll i Arealutvalget - 13.11.2018  
 
Behandling: 
 
Forslag fra Rune Schei (H): 
Søknaden innvilges. Begrunnelse: Delinga vil gi en bedre driftsmessig løsning enn dagens 
situasjon: det går fra leiejord til eiejord, kjøper har behov for mer areal, han driver med storfe, 
kjøper ha få andre muligheter for kjøp av tilleggsjord, kjøpers gårdsbruk er under oppbygging. 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot tre stemmer 
Disse stemte imot: Rune Schei (H), Kurt Myrabakk (FRP) og Ken Robin Sivertsvik (H). 
 
Endelig vedtak: 
 
Med hjemmel i jordlovens § 12 avslås søknaden fra Jan Olav Holten m.fl., hva gjelder deling av 
driftsenheten gbnr. 17/5, da. delinga ikke gir en god landbruksmessig løsning, med tanke på 
hvem som erverver den omsøkte teigen som tilleggsjord. 
 


